

惠僑英文中學 Wai Kiu College

2022-2023 學生健康申報表 Student's Declaration on Health 2022-2023

學生姓名 Name of student: _____ () 班別 Class: _____

本人聲明以下所有陳述均屬正確：

I declare that all of the following statements are true:

(a) 敝子弟 沒有 任何冠狀病毒病的病徵：例如發燒（體溫達 38°C 或以上）、急性呼吸道感染徵狀、突然喪失味覺或嗅覺等。
My child **does not have** any symptoms of COVID-19, such as a fever (body temperature at 38°C or above), symptoms of acute respiratory tract infection, or sudden loss of sense of taste or smell, etc.

(b) 敝子弟今天已完成冠狀病毒病快速抗原測試，而敝子弟今天的快速抗原測試結果為 陰性。

My child has done the COVID-19 rapid antigen test (RAT) today, and the result of his/her RAT today was **negative**.

備註： 如學生快速抗原測試結果是陽性便不應上學。家長／監護人必須盡快通知學校及透過網上平台（<https://www.chp.gov.hk/ratp/>）向衛生防護中心提交資料。

如學生屬2019冠狀病毒康復者，並已向學校提交有關證明，學生可於康復日起的三個月內，無須進行快速抗原測試(有病徵者除外)。

康復日期：_____

Remarks: The student should not attend school if the result of his/her RAT was positive. The parent/guardian must report to school as soon as possible and submit their information to the Centre for Health Protection via the System (<https://www.chp.gov.hk/ratp/>).

If students have recovered from COVID-19 and **submitted relevant proof**, they are not required to undergo RAT (excluding those with symptoms) within three months from the date of the recovery.

Date of recovery: _____

日期 Date	家長／監護人 簽署 Signature of Parent/Guardian	日期 Date	家長／監護人 簽署 Signature of Parent/Guardian	日期 Date	家長／監護人 簽署 Signature of Parent/Guardian	日期 Date	家長／監護人 簽署 Signature of Parent/Guardian
1/9		3/10		1/11		1/12	
2/9		5/10		2/11		2/12	
5/9		6/10		3/11		5/12	
6/9		7/10		4/11		6/12	
7/9		10/10		7/11		7/12	
8/9		11/10		8/11		8/12	
9/9		12/10		9/11		9/12	
13/9		13/10		10/11		12/12	
14/9		14/10		11/11		13/12	
15/9		17/10		14/11		14/12	
16/9		18/10		15/11		15/12	
19/9		19/10		16/11		16/12	
20/9		20/10		17/11		19/12	
21/9		21/10		18/11		20/12	
22/9		24/10		21/11			
23/9		25/10		22/11			
26/9		26/10		23/11			
27/9		27/10		24/11			
28/9		28/10		28/11			
29/9		31/10		29/11			
30/9				30/11			

